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Åsa Lundmark /KLK

Från: Stina Engström
Skickat: den 22 oktober 2019 15:35
Till: Kommunstyrelsen
Kopia: Stina Engström
Ämne: Enkel fråga till ordföranden Fredrik Stenberg, för-och grundskolan… 

Enkel fråga till ordföranden Fredrik Stenberg, för‐och grundskolan. 
 
 
Barnkonventionen blir lag efter nyår. 
Det har varit information för oss politiker och det talas om lagen i media osv. Men hur är det med våra barn/ elever i 
våra verksamheter? Har skolan ett uppdrag att samtala/ undervisa kring deras rättigheter och vad det innebär? Det 
är ytterst viktigt att de som berörs också får vetskap om barnkonventionen. 
 
 
 
Skellefteå2019‐10‐22 
Stina Engström (L) 
 
 
 


